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OBČINA SEVNICA 

OBČINSKI SVET 

 

Številka: 011-0006/2022 

Datum: 13. 9. 2023 

 

 

Z A P I S N I K 
 

7. redne seje Občinskega sveta Občine Sevnica, 

ki je potekala v sredo, 30. 8. 2023, ob 15.30, 

v Kulturni dvorani Sevnica. 
 

 

Prisotni člani občinskega sveta: 

dr. Bahat Vovk Biljana, 

Beci Božidar,  

Groboljšek Božidar,  

Janc Janoš,   

Jazbec Majda,  

Jelančić Ana,  

Juntez Miro,  

Karlovšek Brigita,  

Knez Vincenc,  

Korene Gregor,  

Kostrevc Rado,  

Kotar Marko 

Kukec Janez,  

Lisec Tomaž,  

Ločičnik Marjan,  

Novšak Tanja,  

Orešnik Ivan,  

Petančič Rok,  

Repovž Boštjan,  

mag. Turk Edvard,  

Zupanc Gorazd,  

Žibert Damjan, 

Žnidaršič Jernej,  

Žulič Anita.  

  

 

Odsotni člani občinskega sveta: Žičkar Stanislava 

 
 

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika. 
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Sejo vodi: Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica  

 

Prisotni uslužbenci občinske uprave:  

• Roman Strlekar, vodja Splošne službe 

• Roman Perčič, vodja Oddelka za okolje in prostor 

• Vlasta Kuzmički, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti 

• Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti 

• Marja Zidarič, višja svetovalka Splošne službe 

• Neža Nemec, višja svetovalka Splošne službe 

 

 

Prisotni poročevalci: 

/ 

 

Prisotni predstavniki medijev: 

Smilja Radi, Posavski obzornik - DA 

Sebastian Kohl, ePOSAVJE - NI 

Pavel Perc, Dolenjski list – DA 

 

 

Župan odpre 7. redno sejo.  

 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 7. redne seje 

 

Ob začetku seje je prisotnih 23 članov sveta.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave.  

 

Župan predlaga sprejem dnevnega reda kot je naveden v vabilu s tem, da se umakne 7. točka 

- Predlog soglasja k nakupu poslovnega prostora za potrebe Zdravstvenega doma Sevnica, saj 

je ponudnik prostora v HTC na naslovu Trg svobode 9, 8290 Sevnica dne 29. 8. 2023 umaknil 

svojo ponudbo.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel predlagani dnevni red 7. redne seje, s tem da se iz 

dnevnega reda umakne 7. točka. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 23 

ZA:  23 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel predlagani dnevni red 7. redne seje, s tem da se 

iz dnevnega reda umakne 7. točka.  
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Predlagani dnevni red je sledeč: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 7. redne seje 
2. Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje občinskega sveta z dne 19. 6. 2023 
3. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Sevnica 
4. Predlogi soglasij k sistemizaciji delovnih mest v vrtcih v Občini Sevnica 
5. Predlog cen programov v vrtcih v Občini Sevnica 
6. Dopolnitev št. 3 Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za leto 2023 
7. Predlog sklepa o imenovanju predstavnika ustanoviteljice Občine Sevnica v upravni odbor 

javnega zavoda Regionalna razvojna agencija Posavje 
8. Predlog sklepa o ugotovitvi prenehanja članstva in imenovanju novega člana Nadzornega 

odbora Občine Sevnica 
9. Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 
10. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 
11. Razno 

 

 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje občinskega sveta z dne 19. 6. 2023 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Janez Kukec pove, da je na strani 20 napaka. Pravilno je Tržišče–Bruna vas.  

 

Druge razprave ni bilo.  

 

Ni razprave. 

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 6. redne seje občinskega sveta z dne 19. 6. 

2023 s pripombo. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 23 

ZA:  23 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 6. redne seje občinskega sveta z dne 19. 

6. 2023 s pripombo.  

 

 

Ad 3 

Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Sevnica 

 

 

Uvodno obrazložitev poda župan. 

 

Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica   
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Poročilo o izvrševanju proračuna občine Sevnica v prvi polovici leta, skladno z zakonodajo, 

zahteva predstavitev aktivnosti in stanja proračuna na dan 30. junija. Kljub temu, da je že minilo 

skoraj 2 meseca, so bile v tem času nekatere spremembe v projektih. Realizacija proračuna je 

na obeh straneh (prihodki in odhodki) manjša od 50 %, vendar so bila dela in priprave za 

izvedbo projektov izvedena. 

Prihodki iz davkov sledijo predvideni dinamiki, medtem ko so prihodki iz evropskih skladov 

zaradi izvajanja projektov in povračil manjši, a se pričakuje, da se bodo v drugi polovici leta 

izenačili. Dinamika odhodkov se je pospešila na socialnem področju, zlasti na predšolskem, 

zaradi sprememb v zakonodaji glede plač. 

Črpanje sredstev za projekte sledi njihovim dinamikam, pri čemer je projekt osnovne šole na 

Blanci praktično zaključen, Osnovna šola Ana Gale v Sevnici pa se izvaja v skladu z 

načrtovanim tempom. Tudi hidravlične izboljšave in kanalizacijski sistemi sledijo predvideni 

dinamiki. Financiranje krajevnih skupnosti poteka v skladu s tekočimi načrti, čeprav sredstva iz 

kreditov za investicijske projekte še niso v celoti izplačana. 

Rezerve za naravne nesreče in proračunske rezervacije niso bile v večji meri uporabljene v prvi 

polovici leta. Pričakuje se, da bo dinamika drugačna v drugi polovici leta, ko se pojavljajo izredni 

dogodki. Poročilo predstavlja dejansko stanje proračuna, podrobnejše analize pa so bili 

predstavljene odboru za finance. 

Stališče odbora: 

Rok Petančič, predsednik Odbora za finance  

Odbor se je seznanil s predlaganim poročilom o izvrševanju proračuna Občine Sevnica na dan 

30. 6. 2023, se z njim strinja in predlaga Občinskemu svetu, da ga sprejme. 

Predsednik doda, da je na seji odbora sledila obsežna razprava glede uničujočih poplav, ki 

prinašajo izzive za vse občine, kar pomeni, da je potrebno ustrezno načrtovati finance, tudi 

glede na to, da je država že napovedala zaustavitev projektov, ki niso nujni.  

 

 

Župan odpre razpravo. 

 

V razpravi so sodelovali: Ivan Orešnik, Rado Kostrevc, Marko Kotar 

 

Podan je komentar, da je na investicijskem delu nizka realizacija. Izpostavljeno je tudi vprašanje 

pričetka del za ureditev igrišča OŠ Milana Majcna Šentjanž in pričetka del za gradnjo mostu 

čez Hinjo.  

Odgovorjeno je bilo, da so ponudbe za most odprte, postopek pa še ni zaključen, zadeva bo 

stekla predvidoma v sredini septembra. Pričetek del za igrišče pri OŠ Milana Majcna Šentjanž 

je vezan na rekonstrukcijo državne ceste Šentjanž–Glino, torej na DRSI. Na DRSI je Občina 

Sevnica dobila zagotovila, da bo za 1. fazo rekonstrukcije podpisana sofinancerska pogodba, 

podpisov pa še ni prejela. Razpis za gradnjo igrišča bo objavljen skladno s terminskim planom.  

Nato je vnovič izpostavljen most čez Hinjo in gradnja v času šolskega pouka. Glede na to, da 

se proračunsko leto izteka, je izražena zaskrbljenost, da se bo denar, ki je namenjen temu, 

porabil za druge zadeve. Izpostavljeno je bilo vprašanje gradnje nove šole v Krmelju.  

Odgovorjeno je bilo, da bo pričetek izvedbe del za most v Krmelju še letos, izvajalec, ki je 

dolžan priložit načrt izvajanja, pa bo moral upoštevati dejstvo, da je sta neposredni bližini šola 

in vrtec. Nadomestni most ni predviden.  

Nato je izpostavljeno vprašanje, zakaj se terminski plan izvedbe del prepušča izvajalcu, zakaj 

ga ne določa naročnik projekta. Odgovorjeno je bilo, da so bili mišljeni detajli izvedbe, ki so 

strokovna zadeva izvajalca. Investicija namreč vključuje več zadev: most, obračališče za šolski 

avtobus, pločnik.. 
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Nadaje je bilo postavljeno vprašanje ali je sončna elektrarna na bazenu investicija Občine 

Sevnica in zakaj tega ni v priloženem dokumentu ter podan komentar, da je zaradi gradnje OŠ 

Ane Gale onemogočen dostop z avtomobili so Športne dvorane, zato bi bilo izvajalca potrebno 

omejiti.  

 

Druge razprave ni.  

 

UGOTOVITVENI SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s poročilom o izvrševanju proračuna Občine 

Sevnica na dan 30. 6. 2023.  

 

 

Ad 3 

Predlogi soglasij k sistemizaciji delovnih mest v vrtcih v Občini Sevnica  

 

 

Uvodno obrazložitev poda Mojca Sešlar.  

 

Mojca Sešlar, vodja oddelka za družbene dejavnosti  

V gradivu je predstavljen predlog soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcih v občini Sevnica 

za šolsko leto 2023/2024. Vrtci v sevniški občini zaposlujejo znaten delež aktivnih ljudi iz občine 

in drugih mest, trenutno 135 zaposlenih. Sistemizacijo delovnih mest v vrtcih določi ravnatelj v 

soglasju z občino ustanoviteljico. 

Vrtci v občini so organizirani kot enote pri osnovnih šolah, Vrtec Ciciban Sevnica pa je 

samostojni javni zavod. Število zaposlenih je odvisno od števila otrok in oddelkov. Vrtci so odprti 

več kot 9 ur na dan. 

V letošnjem letu bo vrtce obiskovalo 749 otrok v 42 oddelkih, kar je manj kot prejšnje leto. 

Občina se trudi, da se zaradi zmanjšanja oddelkov ne odpuščajo delavci. 

Spremljevalcev otrok s prilagojenim programom je manj, ker je bil oblikovan nov program. Vsak 

vrtec je pripravil svoj predlog sklepa o sistemizaciji delovnih mest, ki ga potrjuje župan. 

Stališče odbora: 

Rado Kostrevc, predsednik Odbora za družbene dejavnosti  

Odbor za družbene dejavnosti je na 4. redni seji, dne 22. 8. 2023, obravnaval in pregledal 

predlog Sklepov o Soglasju k sistemizaciji delovnih mest v vrtcih v občini Sevnica in predlaga 

Občinskemu svetu, da poda Sklep o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v vrtcih v občini 

Sevnica.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Razprave ni bilo.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Predloge soglasij k sistemizaciji delovnih mest v vrtcih 

v Občini Sevnica. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 23 

ZA:  23 

PROTI:  0 
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Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Predloge soglasij k sistemizaciji delovnih mest v 

vrtcih v Občini Sevnica. 

 

 

 

Ad 4 

Predlog cen programov v vrtcih v občini Sevnica 

 

 

Uvodno obrazložitev poda Mojca Sešlar  

 

Mojca Sešlar, vodja oddelka za družbene dejavnosti  

Z oblikovanjem novih oddelkov in potrjeno sistemizacije se spreminja tudi cena programov. Na 

ceno bistveno vpliva število otrok v posameznem oddelku in stroški dela. Pravna podlaga za 

oblikovanje cen je Zakon o vrtcih in Pravilnik o metodologiji za oblikovanje cen programov v 

vrtcih, ki izvajajo javno službo.  

Predlagane cene so izračunane ob upoštevanju sistemizacije delovnih mest in področnih 

pravilnikov ter vseh sprememb na področju plač. Pomembni elementi za oblikovanje cen 

vključujejo stroške dela, materiala, storitev in živil za otroke. Stroški dela predstavljajo največji 

delež, pri čemer se upošteva plače, delovno uspešnost in druge dejavnike.  

Stroški materiala in storitev vključujejo fiksne in funkcionalne stroške ter izobraževanje 

zaposlenih. Stroški živil za otroke znašajo 2,10 € na otroka na dan. Cena programa se izračuna 

ob upoštevanju števila otrok in najvišjega normativa za posamezne vrste oddelkov. 

Faktorji, ki vplivajo na ceno programa, vključujejo število oddelkov, število otrok, izobrazbeno 

strukturo delavcev in druge dejavnike. Med vrtci so lahko razlike v cenah zaradi različnih 

dejavnikov, kot so nagrade, odpravnine in podobno. 

Povišanje cen programov znaša 16 %, kar je posledica višjih stroškov dela, napredovanj 

zaposlenih, dviga minimalne plače in drugih faktorjev. Skupni stroški znašajo 550.000 €, pri 

čemer občina pokrije 63 % teh stroškov, starši 37 %, pri tem pa je potrebno upoštevati, da je 

30 % otrok v vrtcih brezplačno. 

Občina plačuje stroške vrtca po dejanskih stroških, kar preprečuje nelikvidnost vrtcev. 

Presežek, ki ga ustvarijo vrtci iz tržne dejavnosti, se upošteva v ceni programa. V vmesnem 

obdobju, ko v ceni vrtčevskih programov še niso bili upoštevani novi dejavniki oziroma stroški, 

je razliko dejanskimi stroški in zneskom, ki ga skladno zakonodajo za brezplačne programe 

vrtca krije država, krila Občina Sevnica. Strošek je znašal 150.000 EUR.  

 

Stališče odbora: 

Rado Kostrevc, predsednik Odbora za družbene dejavnosti  

Odbor za družbene dejavnosti je na 4. redni seji dne 22. 8. 2023 obravnaval in pregledal 

predloge cen vzgojno-varstvenih programov v javnih vrtcih na območju občine Sevnica in 

sprejel stališče, da s predlaganimi cenami soglaša in predlaga Občinskemu svetu Občine 

Sevnica, da sprejme sklep o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v javnih vrtcih na 

območju občine Sevnica.  

 

 

Župan odpre razpravo. 
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V razpravi so sodelovali: Marko Kotar, Ivan Orešnik, Janez Kukec, Božidar Groboljšek, Rado 

Kostrevc, Tanja Novšak, Rok Petančič, Damjan Žibert, Biljana Bahat Vovk, Ana Jelančić, 

Božidar Beci, Gorazd Zupanc.  

 

Izpostavljena je problematika višanja plač zaposlenih v vrtcih, kar vpliva na ceno programov. 

Višja cena programov vrtcev predstavlja nov davek za najranljivejše skupine. Pojasnjeno je, da 

v primeru, da vrtec obiskujeta 2 ali več otrok iz iste družine, stroške vrtca za drugega, tretjega 

oziroma vse naslednje otroke krije država. Dejanski znesek plačila vrtca pa je odvisen od 

dohodkovnega razreda, v katerega se uvrščajo starši.  

Nadalje je poudarjeno, da je sprejem novih cen nuja, saj se tako iz občinskega proračuna 

prihrani plačilo razlike. Proračun je namreč namenjen za investicije in številne investicije so bile 

izvedene oziroma se še izvajajo prav na področju predšolske in šolske vzgoje. Podana je 

pobuda za pomoč staršem iz proračunskih sredstev, torej kritje zneska povišanja v določenem 

odstotku. Podana je tudi pobuda za kritje celotnega zneska povišanja.  

Nadalje je bila izpostavljena problematika sistemizacije, ki je bila pripravljena tako, da se v tem 

šolskem letu ni odpuščalo presežnega kadra.  

Predsednik Odbora za družbene dejavnosti je nato povzel razpravo, ki je o tej tematiki potekala 

na odboru. Izpostavljeno je, da je oblikovanje cen vrtcev zasnovano na solidarnosti, torej tisti 

starši, ki zaslužijo več tudi plačajo višji znesek za vrtčevski program. Ker delež stroškov nosi 

država, k plačevanju predšolske vzgoje prispevajo vsi državljani. Izpostavljeno je bilo tudi 

dejstvo, da plače v tem sektorju niso zelo visoke. Hkrati je dejstvo, da starši, ki vrtca ne 

plačujejo, ne ravnajo dovolj odgovorno, saj ne sporočajo otrokove odsotnosti v vrtec. Za to, da 

sistem deluje, pa mora biti v vrtcu (pa četudi zgolj za enega otroka) prisotnih več oseb, torej 

vzgojiteljica, kuharica, čistilka ipd. Zato bi bilo bolj pravično, če bi tudi starši z najnižjimi prihodki 

prispevali sorazmeren delež k plačilu stroškov, saj bi v tem primeru ravnali precej bolj 

odgovorno. Nadalje je poudarjeno, da je lokalna skupnost s podporo občinskega sveta gradila 

primeren standard predšolske vzgoje, ki pa ga je sedaj potrebno tudi plačevati.  

Nadalje je poudarjeno, da je poleg same cene pomembna tudi kakovost storitve, kar velja tako 

za vrtce kot tudi denimo za domove za starejše občane. Poudarjeno je, da so cene vrtcev v 

občini primerljive s cenami v soseščini.  

Nato je poudarjeno, da bi bilo potrebno optimizirati in racionalizirati same oddelke oziroma 

število enot v vrtcih. Temu je pritrjeno, vendar se da stroške optimizirati zgolj do neke mere, 

saj v vrtcu mora delovati prehrana, ki jo mora nekdo skuhati, mora biti zagotovljena čistoča, 

torej mora nekdo počistiti ipd.  

Nato je podana pobuda, da se za vrtce poišče dodatne vire financiranja in da se povišanja cen 

ne prelaga na starše. Hkrati bi morala biti ničelna toleranca z izkoriščevalci sistema, za njih bi 

morale veljati tudi sankcije. Breme stroška vrtca poleg vseh bremen preteklih podražitev za 

povprečno družino predstavlja že problem, saj se veliko delovno aktivnih staršev že zateka po 

humanitarno pomoč. Izpostavljeno je, da bi bil potreben tudi izračun, koliko znaša cena 

vrtčevskega programa v soseščini glede na dohodkovne razrede, konkretno torej koliko plačata 

starša, ki se uvrščata v 5. dohodkovni razred v sevniški občini in koliko v sosednjih občinah. 

V povzetku razprave župan poudari, da je iz dejstev jasno, da je cena pošteno izračunana s 

strani zavodov in občinske uprave. Cena upošteva dejanske stroške in je primerna za potrditev.  

V nadaljevanju razprave je bilo izpostavljeno, da je bilo na Odboru za družbene dejavnosti 

prisotnih zgolj 5 članov, ki so to tematiko obravnavali. Ponovno je bil podan predlog za 

prispevek za blaženje podražitve iz proračuna.  

Izraženo je bilo presenečenje nad tem, da oddelki niso polni, saj se trend giba v smeri oddelkov, 

ki so polni nad normativi, kader vzgojiteljic pa je iskan kader, zato odpuščanje ne bi bilo 

problematično. Nadalje je izpostavljeno, da je stroške dela mogoče znižati z zaposlovanjem 

tistih, ki so iz bližnje okolice in tistih, ki so za delodajalca zaradi svoje starosti cenejši.  
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Nadalje je bilo poudarjeno, da so bi bilo potrebno pogledati v smer tistih, ki vrtca ne plačujejo 

oziroma ga plačujejo zelo malo. Brezposelne mamice imajo otroke v vrtcih, hkrati pa kljub 

velikem povpraševanju starši brez zaposlitve te ne iščejo, saj je socialna pomoč višja od 

zajamčene plače. Odgovorjeno je, da obseg plačila vrtca določa CSD, ustanovitelj CSD-ja pa 

je država, zato občina na to ne more vplivati.  

Nato je bilo ponovno izpostavljeno, da če ne bodo sprejete nove cene bo občina plačevala 

razliko, s čimer se bo po nepotrebnem obremenjeval proračun. Ta pa je namenjen vsem 

občanom.  

Nato so bile vnovič izpostavljene plače v predšolskih zavodih. Te so bile izpogajane s strani 

sindikatov in nanje občina ne more vplivati.  

Izpostavljeno je bilo oblikovanje cen vrtčevskih programov pred 1. septembrom, kar je 

bistveno. Člani sveta so nato v razpravi določili, da delež bremena povišanja cene, ki bi jo morali 

plačati starši, prevzame proračun Občine Sevnica in sicer v 5 %. Občinski svet bo po sprejetju 

proračuna za leto 2024 tematiko ponovno obravnaval.  

 

Župan nato predlaga sklep.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Predlog cen programov v vrtcih v Občini Sevnica, s 

tem da se za otroke za katere starši plačujejo vrtec zniža cena za 5% od cene programa, ki jo 

starši plačajo na podlagi Odločbe Centra za socialno delo. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 24 

ZA:  11 

PROTI:  1 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Predlog cen programov v vrtcih v Občini 
Sevnica, s tem da se za otroke za katere starši plačujejo vrtec zniža cena za 5% od cene 
programa, ki jo starši plačajo na podlagi Odločbe Centra za socialno delo. 

 

 

 

Ad 5 

Dopolnitev št. 3 Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za leto 

2023 

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar 

 

Roman Strlekar, vodja Splošne službe 

Tretja dopolnitev Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za leto 2023 

ima dodani dve nepremičnini in sicer se dodaja nepremičnina oziroma zemljišče v Krmelju za 

brezplačni prenos na Republiko Slovenijo, kar je pogoj za realizacijo gradnje Bivalne enote 

Krmelj. V dopolnitvi se črta nepremičnina za pridobivanje za potrebe ZD Sevnica, ker je 

prodajalec nepremičnine odstopil od posla.    

 

Župan odpre razpravo. 
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Razprave ni bilo.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Dopolnitev št. 3 Načrta ravnanja z nepremičnim 

premoženjem Občine Sevnica za leto 2023, brez predlaganja dopolnitve načrta pridobivanja 

nepremičnega premoženja. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 24 

ZA:  24 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Dopolnitev št. 3 Načrta ravnanja z nepremičnim 

premoženjem Občine Sevnica za leto 2023, brez predlaganja dopolnitve načrta 

pridobivanja nepremičnega premoženja. 

 

 

Ad 6 

Predlog sklepa o imenovanju predstavnika ustanoviteljice Občine Sevnica v upravni 

odbor javnega zavoda Regionalna razvojna agencija Posavje 

 

 

Uvodno obrazložitev poda Vlasta Kuzmički  

 

Vlasta Kuzmički, vodja oddelka za gospodarske dejavnosti  

RRA Posavje je ena izmed 12. regionalnih razvojnih agencij, ki spodbujajo regionalni razvoj. 

Občina Sevnica je soustanoviteljica RRA Posavje. Upravni odbor je eden izmed organov 

razvojne agencije, njegove pristojnosti so sprejem statuta, sprejem splošnih aktov, sprejem 

poslovnega načrta in zaključnega računa ipd. Vsaka občina predlaga člana, mandat traja 4 leta 

z možnostjo ponovne izvolitve. Upravni odbor je bil imenovan novembra lani. Trenutno sestavo 

tvorijo direktorice in direktor občinskih uprav posavskih občin. Ker Zvone Košmerl zaradi 

upokojitve ni več direktor Občinske uprave Občine Sevnica, se predlaga, da se do zaključka 

tega mandata za članico odbora imenuje direktorico občinske uprave Jerico Lipec.  

 

 

Stališče odbora: 

 

Tanja Novšak, predsednica Odbora za gospodarske dejavnosti  

Občinskemu svetu Občine Sevnica predlagamo, da se v Upravni odbor javnega zavoda 

Regionalna razvojna agencija Posavje kot predstavnika ustanoviteljice Občine Sevnica, 

namesto Zvoneta Košmerla imenuje Jerico Lipec, direktorico Občinske uprave Občine 

Sevnica. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Razprave ni bilo.  
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PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je v Upravni odbor javnega zavoda Regionalna razvojna agencija 

Posavje kot predstavnika ustanoviteljice, namesto Zvoneta Košmerla imenoval Jerico Lipec, 

direktorico Občinske uprave Občine Sevnica. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 24 

ZA:  24 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je v Upravni odbor javnega zavoda Regionalna razvojna 

agencija Posavje kot predstavnika ustanoviteljice, namesto Zvoneta Košmerla imenoval 

Jerico Lipec, direktorico Občinske uprave Občine Sevnica. 

 

 

 

Ad 7 

Predlog sklepa o ugotovitvi prenehanja članstva in imenovanju novega člana 

Nadzornega odbora Občine Sevnica 

 

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar. 

 

Roman Strlekar, vodja Splošne službe  

Alojz Guček je junija podal odstopno izjavo. Na osnovi te izjave je Komisija za mandatna 

vprašanja, volitve in imenovanja izvedla postopek za imenovanje novega člana. Predlagateljica 

odstopljenega člana je bila pozvana za predlaganje novega člana oziroma članice. 

 

Stališče komisije: 

 

Božidar Groboljšek, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

Ugotovi se, da je članu Alojzu Gučku na podlagi pisne izjave o odstopu prenehal mandat člana 

Nadzornega odbora Občine Sevnica. V nadzorni odbor se imenuje Zdenka Dernovšek.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

Razprave ni bilo.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je v Nadzorni odbor Občine Sevnica, namesto Alojza Gučka 

imenoval Zdenko Dernovšek. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 24 

ZA:  24 
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PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je v Nadzorni odbor Občine Sevnica, namesto Alojza 

Gučka imenoval Zdenko Dernovšek. 

 

 

Ad 8 

Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta  

 

Župan odpre razpravo.  

 

Tomaž Lisec in Brigita Karlovšek podata pripombe na prejete odgovore. 

 

Tomaž Lisec: 

• zanima ga, kaj je bilo v zadnjih 3 letih s strani občinske uprave narejenega za pospešitev 

projekta ureditve mostu v Lončarjevem Dolu.  

 

Brigita Karlovšek: 

• pove, da v zvezi s pobudo preplastitve pešpoti Kompolje–Šmarčna ni bila mišljena 

asfaltacija, temveč ureditev površine z nanosom peska.    

 

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov občinskega 

sveta s pripombami. 

 

Izid glasovanja: 

 

PRISOTNIH: 24 

ZA:  24 

PROTI:  0 

 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov 

občinskega sveta s pripombami.  

 

 

Ad 9 

Vprašanja in pobude članov občinskega sveta  

 

Tanja Novšak: 

• zanima jo, če so fitnes naprave v parku za Savo primerno servisirane. Ko jih se sama 

uporabljala, je opazila nekaj težav, ki bi jih bilo potrebno sanirati. Hkrati pove, da je trava 

ob napravah in ob klopeh zelo visoka.  

• zanima jo, kdaj se bo Florjanska ulica priklopila na Čistilno napravo Sevnica.  



  

 
12 

• pove, da je na desni strani brvi čez Savo (proti Radni) zelo strm dostop za vozičke in 

poda pobudo za ureditev bolj položne klančine.  

• zanima jo, ali bo novo parkirišče Pod Vrtačo odprto za petkovo Sevn'ško kuhinjo.  

 

Marko Kotar: 

• pove, da je problematično, da parkomati ne vračajo drobiža, hkrati pa ne omogočajo 

zakupa dodatnih minut ob tem, ko se v parkomat vstavi več kot 70 centov in manj kot 1 

evro in 40 centov, kolikor znaša cena za 2 uri parkiranja.  

• zanimajo ga konkretne informacije v povezavi z obnovo mostu čez Savo, torej kdaj se 

bo obnova pričela, kdaj bo zaključena in kakšna bo prometna ureditev v času obnove.  

• zanima ga časovnica poteka gradbenih del za gradnjo nove OŠ Ane Gale Sevnica. Poda 

pobudo za omogočeno parkiranje med gradnjo nove zgradbe, predvsem ker športni 

klubi pričenjajo s tekmovanji, ki se bodo odvijali v športni dvorani, ki je ob gradbišču. 

Hkrati meni, da gradnja nove šole poteka prepočasi.  

• predlaga, da občinska uprava pripravi povzetek poteka investicij in jih članom odborov 

posreduje pred vsako sejo.  

• pove, da kot član občinskega sveta ni prejel ustreznih informacij glede namestitve 

sončnih celic na streho Bazena Sevnica, saj ni bil obveščen ali gre za občinski projekt 

ali za nekaj drugega.  

• predlaga, da gre direktorica občinske uprave Jerica Lipec večkrat na teren, saj želijo 

ljudje slišati njene prodorne in iskrive ideje.  

• povabi vse prisotne, da sodelujejo na dražbi umetniških del, ki so nastala na 13. likovni 

koloniji Art Eko, ki bo potekala prek družbenega omrežja Facebook. Zbrana sredstva se 

bodo namenila humanitarnim organizacijam, ki pomagajo ljudem ob nedavnih poplavah.   

 

Brigita Karlovšek: 

• predlaga, da se ob poteh na Lisco, od Mastnaka in od Brega, namesti pitnike za 

pohodnike.  

• pove, da so na državni cesti Radeče–Sevnica pri odcepu za Šmarčno kolesnice na 

cestišču visoke skoraj 5 centimetrov, kar zahteva čimprejšnjo sanacijo.  

 

Rok Petančič: 

• se strinja, da bi bilo članom občinskega sveta potrebno posredovati gradivo glede 

investicij v teku, ker niso dovolj informirani.  

• zanima ga, kdo je odgovoren za vdor blata na Bazen Sevnica, ki se je zgodil ob večjem 

nalivu v mesecu juliju. Po njegovih informacijah naj bi bil prepust usmerjen neposredno 

proti bazenu. Zanimajo ga stroški sanacije in kdo je te stroške poravnal.  

• zanima ga, kdaj se bo pričela sanacija za Stadion Sevnica.  

• tudi njega zanimajo podrobnosti glede časovnice obnove mostu čez Savo.  

• pove, da na območju Podgorja oziroma Kolenčeve pečine Plezalni klub Sevnica 

pripravlja največje plezališče v tem delu države. Gre za izjemno pomemben športni in 

turistični projekt. V pečini je možno urediti približno 80 plezalnih smeri različnih stopenj 

zahtevnosti. Za območje bi bilo potrebno urediti tudi dostop, zato podaja pobudo za 

ureditev parkirišča, ki bi bil pri okrepčevalnici.  

• v imenu Rotary kluba povabi vse prisotne na dobrodelno operno predstavo, ki bo 15. 

septembra. 

 

Tomaž Lisec: 

• poda pobudo za ureditev spolzkega cestišča na krožišču »Gradnje« še pred zimo in 

nato kasneje za celostno ureditev območja, saj gre za nevaren odsek, kjer vozniki 

prehitro pripeljejo iz globeli v krožišče.  
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• poda pobudo za sanacijo ceste Jablanica do odcepa za Grahovico. Za ta del so bile v 

preteklosti že podane pobude za ureditev, gre pa za precej poškodovano cestišče z 

neprevoznimi deli.  

• zanima ga, kako je z izrednimi prevozi čez most čez Savo v času sanacije.  

• zanima ga, ali je ob oziroma na mostu čez Savo predvidena kolesarska steza.  

 

Rado Kostrevc: 

• izreče pohvalo za uspeh na razpisu za gradnjo Bivalne enote Krmelj.  

• zanima ga, kakšna je vizija ureditve stanovanjske hiše v Krmelju, ki ima krajevno ime 

»Nova hiša«. Gre za starejšo večstanovanjsko stavbo, v kateri trenutno živi še ena 

stanovalka. V hiši je leglo mačk in glodavcev. S sanitarno-higienskega vidika je to 

problematično.  

• zanima ga, kakšni so načrti glede lesenega mostu čez Hinjo, saj je to edini most za 

pešce, ki povezuje oba bregova potoka. Apelira, da se most ohrani.  

• poda pobudo za sanacijo ovinka pod cerkvijo v Gabrijelah, kjer zelo pogosto prihaja do 

prometnih nesreč. Kljub omejitvi hitrosti na 40 km/h prihaja do zdrsov, saj je cestišče 

zelo spolzko.  

 

 

Gregor Korene: 

• zanima ga, ali so ob nedavnih poplavah hudourniki ogrozili občane in ali je prišlo do 

novih plazov.  

• zanima ga, kako bo Občina Sevnica ravnala ob pozivu za solidarnostno prenakazovanje 

proračunskih sredstev občinam, ki so ob poplavah utrpele večje škode. Zasledil je, da 

naj bi občine prizadetim nakazale donacije v višini 1 evra na občana. Predlaga, da se o 

podrobnostih načrtovanih nakazil seznani občinski svet.  

• pove, da je v vasi Kladje za hišo 5b problematično območje zaradi slabe preglednosti. 

Pred desetletji je bilo tam urejeno križišče s škarpami na obeh straneh, tam je 

postavljeno ogledalo, ki ga je zaradi dotrajanosti potrebno zamenjati, hkrati pa bi bilo 

potrebo urediti dvosmerno ogledalo za preglednost iz obeh strani.  

• poda pobudo za priključitev dodatne točke v naselju Ostrešje v hidrantno omrežje. V 

Žurkovem Dolu pri hišah od št. 50 do 47 je območje, ki je preveč oddaljeno od 

obstoječih hidrantov, kar lahko ob požaru predstavlja težavo.  

 

Ivan Orešnik: 

• pove, da je košnja na javnih površinah v Krmelju neprimerno izvajana, saj je bila zelenica 

ob lekarni pokošena prepozno, s tem se je zelenico uničilo.  

• predlaga, da se funkcionalna zemljišča ob večstanovanjskih stavbah pričnejo vračati 

kot skupno dobro etažnim lastnikom, s čimer bi se odgovornost vzdrževanja prenesla 

na njih, kar bi razbremenilo Komunalo Sevnica glede obsega del na javnih površinah.  

 

Vinko Knez: 

• zanima ga, kdaj bo na odseku lokalne ceste skozi Vrh pri Boštanju, ki je bil nedavno 

obnovljen, priklopljena javna razsvetljava.  

• tudi njega zanima celovita informacija glede sanacije mostu čez Savo.  

• prav tako se pridružuje pobudi ga. Brigite Karlovšek za sanacijo cestišča na državni 

cesti iz smeri Radeč proti Sevnici.  

 

Marjan Ločičnik: 

• predlaga, da se na občinski spletni strani na vsako uro objavljajo posodobljeni podatki 

glede števila glasov za posamezno pobudo za participativni proračun.  
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• pove, da je bil ob zadnjih poplavah zelo visok vodostaj Save. Potrebno je preučiti 

primernost projektirane čistilne naprave na Blanci, predvidena je namreč rastlinska. Ob 

izlivanju Save lahko to predstavlja težavo za podtalnico.  

 

Boštjan Repovž: 

• pove, da so pred leti občinski upravi sporočili območja sivih lis pokritosti mobilnega 

signala. Zanima ga, ali je bilo na tem področju kaj narejenega. Zaznati je, da se sive lise 

povečujejo, saj na določenih območjih zmanjkuje signala zelo pogosto.  

 

Miro Juntez: 

• zanimajo ga informacije glede sanacije mostu Jelovec.  

• na cestnem odseku Pavla Vas–Trščine je 200 metrov kritičnih, saj gre za zelo spolzko 

cestišče.  

• pove, da se v Trščini pojavlja problem s smetmi na eko otokih zaradi vikendašov in 

tranzita ter predlaga povečanje dinamike praznjena posod za odpadke.  

 

 

 

 

Ad 10 

Razno  

 

 

Župan pove, da bo naslednja seja predvidoma 20. septembra, ki bo terenska. Predviden je 

obisk večine KS in dva postanka, zato bo pričetek seje ob 9. uri.  

 

 

 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 18:00. 

 

 

 

Zapisala: 

Neža Nemec 

Višja svetovalka splošne službe  

 

    

 

                         Srečko Ocvirk 

                             Župan Občine Sevnica  

 

 

 

 


